



<b>Bestyrelsesmøde</b>	
<b>Afbud:</b>	<b>Michael</b>
<b>Fremmødte:</b>	<b>Mark, Morten og Rachid</b>
<b>Referent:</b>	<b>Mark</b>
<b>Sted:</b>	<b>Rachid – Staruphave 4, Haderslev</b>
<b>Nr.</b>	<b>Dagsorden</b>
<b>1.0</b>	<p><b><u>Siden sidst</u></b></p> <p>1. <i>Politiske sager</i></p> <p>-<i>(Evt. lave en sektion på hjemmesiden med vejledninger, guides og gode råd.)</i></p> <p>-<i>Vi har stadig følgende aktive sager:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Tranbjerg Sø</i></li> <li>• <i>Teglgårdssøen</i></li> <li>• <i>Lynge grusgrav</i></li> <li>• <i>Birkerød Sø</i></li> </ul> <p>2. <i>Samarbejdsaftaler</i></p> <p>-<i>Vi har i den seneste tid indgået en række samarbejdsaftaler.</i></p> <p>-<i>Vi takker pænt nej tak til samarbejde med Sharp tackle.</i></p> <p>3. <i>Specimen cuppen</i></p> <p>-<i>14 deltagere og fint med tilmeldinger.</i></p> <p>-<i>Morten opretter ny email kun til tilmeldinger af fisk til cuppen.</i></p> <p>-<i>Præmie til 1. Plads i hver art, vi køber gavekort a ca. 100 kr. ved vores samarbejdspartnere.</i></p> <p>4. <i>Fish-ins</i></p> <p>-<i>Østudvalget har aflyst Fish-in Lammefjordskanalerne, grundet for få tilmeldte.</i></p> <p>-<i>Der arbejdes på et Fish-in ved Gisselfeldt.</i></p> <p>-<i>Vestudvalget arbejder pt. på muligheden for at afholde vores fish-in i september i Davinde badesø, Kolding, Haderslev dam, evt. Jels Søerne.</i></p> <p>-<i>Vi tager i bestyrelsesgruppen på facebook en drøftelse af det fremtidige format af vores fiskearrangementer.</i></p> <p>5. <i>Udvalgene</i></p> <p>-<i>Se ovenstående punkt.</i></p>

**Status:**

## 1. Medlemstal

-159 medlemmer inkl. bestyrelsen.

-Ny målsætning er at opnå 200 medlemmer i indeværende kontingentår.

## 2. PR(facebook-gruppen og hjemmesiden + Instagram)

-Facebook har vi nu rundet 1100 medlemmer. Instagram har vi nu 148 medlemmer.

-Vi har ingen sikkerhed på vores hjemmeside. -Måske tiden er til at få lavet en ny hjemmeside i et mere tidssvarende system?(F.eks. Wordpress)  
I første omgang undersøger Mark muligheden for at fjerne medlemmernes oplysninger om adresse, således at vi ikke ligger inde med personfølsomme data, jf. den nye persondatalov.

## 3. Foreningsbladet

-Næste udgave offentliggøres 1. juli 2019

-Mark sender hurtigst muligt bladet til tryk(oplæg på ca. 30 stk.)

## 4. Merchandise

-Vi har fået solgt en del af vores merchandise ved bl.a. GF.

**3.0****Medlemstal**

## 1. Hvordan kan vi sikre at medlemsfremgangen fortsætter?

- Vi skal fortsætte vores kurs, og blive ved med at være en aktiv og synlig forening.

**4.0****Opgavefordeling**

## 1. Hvilke bestyrelsesmedlemmer varetager hvilke foreningsopgaver?

-Mark Hemmingsen: Formand, redaktør, webmaster, Specimen cuppen, samarbejdsaftaler, sociale medier, vandpleje/politisk arbejde.

-Morten H. Petersen: Næstformand, Vest-udvalg, Specimen cuppen, sociale medier.

-Michael Seide: Kasserer, merchandise, vandpleje/politisk arbejde, sociale medier.

-Christian Pabst: Bestyrelsesmedlem, arrangør af udlandsture, arbejder med at udbrede kendskabet til foreningen, samarbejdsaftaler, sociale medier.

-Rachid Bensrati: Bestyrelsesmedlem, arbejder med at udbrede kendskabet til foreningen, bidrager med artikler til foreningsbladet, sociale medier.



	<p><i>-Peter Ravn Sigsgaard: 1. Suppleant, korrekturlæser på foreningsbladet.</i></p> <p><i>-Brian Vargas Møller-Iversen: 2. Suppleant</i></p>
<b>5.0</b>	<p><b>Generalforsamling 2020</b></p> <p>1. Hvor og hvornår skal generalforsamling afholdes næste år?</p> <p><i>-Afholdelse ved et forsamlingshus på Fyn, eller ved enten Go-Fishing Odense el. Aalsbogård. Mark Tager kontakt til Jesper og Martin og finder pris på for samlingshus.</i></p>
<b>6.0</b>	<p><b>Foreningens 30 års jubilæum(2020)</b></p> <p>1. Skal vi fejre foreningens 30 års jubilæum? –Hvis ja, hvordan?</p> <p><i>-Afholdelse ved et forsamlingshus på Fyn, eller ved enten Go-Fishing Odense el. Aalsbogård.</i></p> <p><i>-Vi ønsker om muligt:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• GF 2020</li> <li>• Foredrag af udenlandsk karpefisker (f.eks. Julian Cardiff) –Rachid undersøger</li> <li>• Foredrag af Dansk karpefisker/-e (f.eks. Jens Bursell eller Thomas Vedel) –Mark undersøger</li> <li>• Grejmarked med danske karpe- og medegrejforhandlere.</li> </ul> <p><i>-Vi skal have lavet et prisoverslag på ovenstående.</i></p>
<b>7.0</b>	<p><b>Fish-ins/Foreningsture</b></p> <p>1. Hvor langt er vi med fiskearrangementer i Danmark og udlandet?</p> <p><i>-Christian arbejder på at få arrangeret en foreningstur til Polen. –Kent og Morten arbejde på et Fish-in i DK. –der undersøges pt. muligheden for at afholde arrangementet i Davinde badesø, Kolding, Haderslev dam, evt. Jels søerne.</i></p> <p>1. Sponsorering af baits til fish-in?</p> <p><i>-Christian er i kontakt med CFC-Baits om evt. sponsorering af startpakker til fish-in.</i></p>
	<p><b>WCC-Kval</b></p> <p>1. Skal vi forsøge at danne et samarbejde med S-LF om afholdelsen af WCC-kval i 2020?</p> <p><i>-Skal vi i forbindelse med et samarbejde bruge penge på en WCC-billet mere eller dele udgifterne til 1 WCC-billet med S-LF? –Hvem skal stå for afholdelsen af en Fyn/Jyllands afdeling?</i></p>



	<p>-Vi tager i bestyrelsesgruppen på facebook en drøftelse om foreningens skal danne et samarbejde med S-LF om afholdelsen af WCC-kval i 2020.</p>
<b>9.0</b>	<p><b>Foreningsvand</b></p> <p>1. Samarbejde med OSK angående kort til Davinde søerne?</p> <p><i>-Der arbejdes på en ordning, hvor vi gennem OSK kan få lov at fiske i Davinde Badesø og Trekløversøen(formalia skal først på plads en gang i efteråret 2019).</i></p>
<b>10.0</b>	<p><b>Merchandise</b></p> <p>1. Skal vi udvide vores merchandise sortiment med f.eks. caps, Beanies og t-shirts?</p> <p><i>-Når der er lavet prisoverslag på caps, beanies og t-shirts tager vi stilling til en udvidelse af vores merchandise sortiment.</i></p>
	<p><b>PR(facebook-gruppen og hjemmesiden)</b></p> <p>1. Lave samarbejdsaftaler i foreningen "sticky" på Facebook-siden?</p> <p><i>-Morten laver coverbillede med beskrivelse. -Hvad skal der stå på vores coverbillede?</i></p> <p>2. Facebook-gruppens medlemsoptagelsespolitik</p> <p><i>-Ansøgere til foreningens facebookgruppe uden tilhørsforhold til Danmark eller dansk karpe- og specimenfiskeri skal umiddelbart ikke godkendes.</i></p>
<b>12.0</b>	<p><b>Næste bestyrelsesmøde</b></p> <p>1. Hvor og hvornår?</p> <p><i>-Skype møde i august og fysisk møde i efteråret. (Mødeindkaldelse sker både via bestyrelsen facebookgruppe og pr. email)</i></p>
<b>13.0</b>	<p><b>Eventuelt</b></p>